



Art. 0260 - STANDARD VS 53
PSA Kategorie 2
Größen: 10,5



Art. 0260 - STANDARD VS 53
PPE category 2
Sizes: 10,5

Bitte sorgfältig vor Gebrauch durchlesen! Sie sind verpflichtet, diese Anweisungsinformation bei Weitergabe der persönlichen Schutzausrüstung (PSA) beizubehalten bzw. an den Empfänger auszuhandeln. Zu diesem Zweck kann diese Anweisungsinformation ungeschränkt vervielfältigt und unter www.feldmann.de herunter geladen werden.

Please read carefully before use! You are obligated to include this user information when passing on the personal protective equipment (PPE) or to hand it over to the recipient. For that purpose, this user information can be reproduced in unlimited quantities and downloaded at www.feldmann.de.

CE = Diese Handschuhe sind als Persönliche Schutzausrüstung (PSA) zertifiziert. Das CE-Zeichen zeigt, dass dieses Produkt den Anforderungen der Verordnung (EU) 2016/425 entspricht. Die Konformitätserklärung finden Sie auf www.feldmann.de/Konformitätserklärungen
= Informationen des Herstellers sind zu beachten! = Herstellerangaben siehe CE-Label im Handschuh

CE = These gloves are certified as personal protective equipment (PPE). The CE symbol shows that this product meets the requirements of Regulation (EU) 2016/425. The Declaration of Conformity can be found at www.feldmann.de/Konformitätserklärungen
= the manufacturer's information must be observed! = Date of production, see CE-label inside the glove

Table with 2 columns: Prüfungskriterien and Bewertung. Rows include A = Abriebfestigkeit, B = Schnittfestigkeit, C = Korrosionswärme, D = Durchschlagskraft, E = Durchschlagskraft (TDM) nach EN ISO 13997/1999.

Table with 2 columns: Test criteria and Evaluation. Rows include A = Abrasion resistance, B = Cut resistance, C = Corrosive heat, D = Puncture resistance, E = Puncture resistance (TDM) according to EN ISO 13997/1999.

Je höher die Ziffer, desto besser das Prüfergebnis. X bedeutet nicht geprüft; P bedeutet Bestanden
EN 407:2004 Schutzhandschuhe gegen thermische Risiken

The higher the number/letter, the better the test result. X means "not tested"; P means "passed".
EN 407:2004 GLOVES of protection control the risks thermal risks

Table with 2 columns: Prüfungskriterien and Bewertung. Rows include A = Brennverhalten, B = Kontaktwärmeeinwirkung, C = Korrosionswärme, D = Strahlungsenergie, E = grobe Mengen flüssigen Metalls.

Table with 2 columns: Test criteria and Evaluation. Rows include A = Burning behavior, B = Contact heat, C = Corrosive heat, D = Radiation heat, E = Large amounts of molten metal.

EN 12477:2001 A1:2005 Schutzhandschuhe für Schweißer. Diese Schutzhandschuhe werden in die Ausführungen A und B unterteilt. Die beiden Ausführungen müssen in folgenden Kriterien geprüft werden und je nach Ausführung die jeweiligen Mindestleistungsstufen erreichen

EN 12477:2001 A1:2005 welder safety gloves. These safety gloves are divided into versions A and B. Both versions must be tested for the following criteria and meet the minimum performance levels for the specific glove version.

Table with 2 columns: Prüfungskriterien and Bewertung. Rows include Abriebfestigkeit, Schnittfestigkeit, Wasserresistenz, Durchschlagskraft, Brennverhalten, Kontaktwärmeeinwirkung, Korrosionswärme, kleine Spitzten geschwemmten Metalls, Fingerfestigkeit.

Table with 2 columns: Test criteria and Evaluation. Rows include Abrasion resistance, Cut resistance, Tear resistance, Puncture resistance, Contact heat, Corrosive heat, Resistance against small splices of molten metal.

Allgemeine Hinweise: Diese Anweisungsinformation ist als Hilfe bei der Auswahl Ihrer Schutzausrüstung gedacht, wobei die Labororte eine Auswahlhilfe bieten, jedoch nicht die tatsächlichen Arbeitsbedingungen beurteilen können. Es obliegt deshalb der Verantwortung des Anwenders und nicht der des Herstellers, die Eignung eines bestimmten Handschuhs für den geplanten Einsatzzweck zu prüfen.

General instructions: This user information is intended as assistance in selecting your safety equipment. Laboratory tests offer help in choosing, but they cannot evaluate the conditions of the actual workplace. The responsible specialist considers the results of laboratory tests which may not reflect the actual conditions at the workplace. It is not the manufacturer's, it is therefore responsible for checking the suitability of a specific glove for the planned application.

Verpackung, Lagerung und Entsorgung: Dieser Artikel wird in einhelliger Verkaufsverpackung aus recycelbarem Pappkarton geliefert. Die jeweils kleine Verpackungsinheit befindet sich in PE-Beuteln oder ähnlichen umweltfreundlichen Umhüllungen. Die Handschuhe müssen sachgemäß gelagert werden. In Kälte- oder feuchten Räumen, Entwürfen wie Feuchtigkeit, Temperatur, Luft sowie natürliche Werkstoffveränderungen können eine Änderung der Schutzgüte bewirken. Dies gilt insbesondere auch für den Transport. Eine Verfallzeit kann nicht genannt werden, da diese abhängig ist vom Grad des Verschleißes, des Gebrauchs und/oder der konkreten Handverwendung. Die Entsorgung des Produkts richtet sich nach den örtlichen Bestimmungen.

Purpose, application and risk evaluation: This glove is suitable only for universal applications with slight mechanical risks. The following applies for all gloves with a tear resistance of 1 or higher: No gloves should be worn if there is a danger of being pulled into turning machinery parts. No protection against pointed objects, such as injection needles, which this glove provides additional protection upon contact with hot objects and when welding according to the aforementioned performance level results.

Reinigung und Pflege: Die Pflege mittels handelsüblicher Reinigungsmittel (z. B. Pulver, Flüssigseife, etc.) wird empfohlen. Waschen oder chemisch reinigen macht eine vorherige Beratung eines anerkannten Fachbetriebes erforderlich, was sich durch eine derartige Behandlung der Schutzgüteeigenschaften des Handschuhs verändern können. Vor einem erneuten Einsatz sind die Handschuhe auf jeden Fall auf Unversehrtheit zu prüfen. Gleiches gilt für die Schutzwirkung entsprechend den angegebenen Leistungsstufen. Die Bewertung mit den UV-Leistungsstufen basiert auf Prüfungen an unbenutzten Handschuhen. Eine Überbeanspruchung an Handschuhe nach Pflegebehandlung erfordert die Durchführung entsprechender Prüfungen.

Cleaning and care: Treatment with ordinary commercially available cleaning products is recommended (such as brushes, polishing cloths, etc.). Washing or chemical cleaning requires prior consultation with a recognized specialist company. The manufacturer accepts no liability for changes in the product's properties. Before reuse, the gloves must always be checked to ensure they are intact. The same applies to the protective effect according to the specified performance levels. Evaluation with the aforementioned performance levels is based on tests of unused gloves. Transfer of the results to gloves after treatment requires appropriate testing.

Name und Adresse des Herstellers: HELMUT FELDTMANN GmbH, Zunftstraße 28, D-21244 Buchholz/Nordheide, www.feldmann.de

Name and address of manufacturer: HELMUT FELDTMANN GmbH, Zunftstraße 28, D-21244 Buchholz in der Nordheide, www.feldmann.de

Table with 2 columns: Prüfungskriterien and Bewertung. Rows include A = Abriebfestigkeit, B = Schnittfestigkeit, C = Korrosionswärme, D = Durchschlagskraft, E = Durchschlagskraft (TDM) nach EN ISO 13997/1999.

Table with 2 columns: Test criteria and Evaluation. Rows include Abrasion resistance, Cut resistance, Tear resistance, Puncture resistance, Puncture resistance (TDM) according to EN ISO 13997/1999.

Latvian information text regarding product details and manufacturer information.

Informational text in Latvian regarding product details and manufacturer information.

CE markējumi: Šie cimdi ir sertificēti kā personālais aizsargaprīkojums (PPE). CE marķējums norāda, ka šis produkts atbilst (ES) Direktīvai 2016/425. Atbilstības apliecinājumu skatiet tiešsaistē vietnes adrs www.feldmann.de/Konformitätserklärungen

CE marks: These gloves are certified as personal protective equipment (PPE). CE mark indicates that this product complies with (EU) Directive 2016/425. Declaration of conformity is available on the website www.feldmann.de/Konformitätserklärungen

Notikums, kuram ir jābūt atbilstošam: Normu izstrādātājs: EN 420:2003 A1:2009 Aizsargcimdi - uz cimdām attiecināms vispārīgais prasības un pārbaudes process

Notfallereignis, dem eine Meldung zu unterbreiten ist: Normen-Ausgestalter: EN 420:2003 A1:2009 Aizsargcimdi - uz cimdām attiecināms vispārīgais prasības un pārbaudes process

Table with 2 columns: Pārbaudes kritēriji and novērtējums. Rows include A = Abriebizturība, B = Aizsardzība pret sagriešanu, C = Pīšanas spēks, D = caurduršanas spēks, E = Dabīgā siltuma pārnešana.

Table with 2 columns: Pārbaudes kritēriji and novērtējums. Rows include A = Abriebizturība, B = Aizsardzība pret sagriešanu, C = Pīšanas spēks, D = caurduršanas spēks, E = Dabīgā siltuma pārnešana.

Latvian information text regarding product details and manufacturer information.

Latvian information text regarding product details and manufacturer information.

Table with 2 columns: Pārbaudes kritēriji and novērtējums. Rows include A = Degšanas Drošība, B = Korrosīvā siltuma, C = Korrosīvā siltuma, D = Spīdinošā enerģija, E = Dabīgā siltuma pārnešana.

Table with 2 columns: Pārbaudes kritēriji and novērtējums. Rows include A = Degšanas Drošība, B = Korrosīvā siltuma, C = Korrosīvā siltuma, D = Spīdinošā enerģija, E = Dabīgā siltuma pārnešana.

Latvian information text regarding product details and manufacturer information.

Latvian information text regarding product details and manufacturer information.

Latvian information text regarding product details and manufacturer information.

Latvian information text regarding product details and manufacturer information.

Latvian information text regarding product details and manufacturer information.

Latvian information text regarding product details and manufacturer information.

Latvian information text regarding product details and manufacturer information.

Latvian information text regarding product details and manufacturer information.

Latvian information text regarding product details and manufacturer information.

Latvian information text regarding product details and manufacturer information.



